

Title (en)

DISPOSABLE CONTAINER, SUCH AS A NURSER.

Title (de)

EINWEGBEHÄLTER, INSBESONDERE SAUGFLASCHE.

Title (fr)

RECIPIENT JETABLE, PAR EXEMPLE UN BIBERON.

Publication

EP 0176569 A1 19860409 (EN)

Application

EP 85901887 A 19850405

Priority

US 59941684 A 19840412

Abstract (en)

[origin: WO8504575A1] A disposable nurser (21) which includes a collapsible container body (22) constructed from a single sheet of material (34), the top collapsible body (22) having an opening through a top panel thereof, and a nurser nipple assembly (23) is positioned over and closes the opening, a liquid nursing formula (24) being sealed within the container body (22), opening and nurser nipple assembly (23). The nurser nipple assembly (23) includes a suckling orifice (31) that is removably sealed to prevent unintentional dispensing of the liquid nursing formula (24) through the suckling orifice (31). In one embodiment, not limited to a nurser, the nipple or other upstanding portion of the nurser nipple assembly (23) or other access means is made from the same sheet of material out of which the container body (22) is made, and in another embodiment, the container body (22) is made from a single semi-rigid sheet.

Abstract (fr)

Biberon jetable (21) comportant un corps de récipient repliable (22) à base d'une seule feuille de matériau (34), le corps repliable supérieur (22) comportant une ouverture traversant un panneau supérieur de celui-ci, alors qu'un montage de tétine de biberon (23) est placé sur l'ouverture qu'il ferme, une formule liquide de biberon (24) étant scellée dans le corps du récipient (22), l'ouverture et le montage de tétine de biberon (23). Le montage de tétine de biberon (23) comporte un orifice de tétée (31) qui est scellé de manière retirable afin d'empêcher toute distribution involontaire de la formule liquide de biberon (24) par l'orifice de tétée (31). Dans un mode de réalisation, qui ne se limite pas à un biberon, la tétine ou une autre partie dressée du montage de tétine de biberon (23) ou tout autre mécanisme d'accès est à base de la même feuille de matériau à partir de laquelle est fait le corps du récipient (22), alors que, dans un autre mode de réalisation, le corps du récipient (22) est formé à partir d'une seule feuille semi-rigide.

IPC 1-7

A61J 9/00; A61J 9/06; A61J 9/08; B65B 9/00

IPC 8 full level

A61J 9/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61J 9/001 (2013.01); **A61J 9/005** (2013.01); **A61J 11/0085** (2013.01); **A61J 11/045** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8504575A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8504575 A1 19851024; EP 0176569 A1 19860409; ZA 852700 B 19851224

DOCDB simple family (application)

US 8500580 W 19850405; EP 85901887 A 19850405; ZA 852700 A 19850411